
La fusi� topa amb problemes legals i s'atura per sorpresa

El Llagostera i el Palam�s ÇcongelenÈ el projecte: verif iquen que una SAE

no pot unir-se amb un club de futbol sense �nim de lucre

La fusi� topa amb problemes legals i s'atura per

sorpresa

El Llagostera i el Palam�s ÇcongelenÈ el projecte: verif iquen que

una SAE no pot unir-se amb un club de futbol sense �nim de lucre

Tarrag�, P�rez i Alsina ho van anunciar, amb cares llargues, en la

trobada informativa amb socis del deg� d'anit al Teatre de la Gorga

RAMON RIBAS/JORDI ROURA PALAMîS

Sorpresa maj�scula, ahir al vespre, al Teatre de la Gorga de Palam�s: la reuni� informativa que s'havia convocat

per explicarel projecte de fusi�

[http://www.diaridegirona.cat/ue-llagostera/2016/05/17/llagostera-palamos-seran-unic-club/783667.html] entre el

deg� i el Llagostera als socis del primer es va conver tir, inesperadament, en l'acta de defunci�, almenys de

moment, de la iniciativa. I tot plegat, poc m�s de 24 hores despr�s de la f lamant presentaci� de la iniciativa al

Nou Estadi. B�sicament la fusi� ha quedat aturada per dos motius: els socis del Palam�s, majorit�riament, hi

havien expressat la seva negativa i, a m�s, i aquesta �s la ra� principal, existeix una incompatibilitat a l'hora

d'unir una Societat An�nima Espor tiva, com �s el Llagostera, amb un club de futbol que dep�n dels socis, com ho

�s actualment el Palam�s.

Els impulsors de la fusi� tenien ahir a la tarda, abans de la trobada amb els socis del deg�, una reuni� amb els

advocats legalistes. Eren les set de la tarda quan els van conf irmar que no podia fer-se la uni� entre una SAE i

un club sense �nim de lucreÈ. El Palam�s seguir� essent el Palam�s, per tant, i el Llagostera, el Llagostera. No hi

haur� fusi�, de moment, i el Club de Futbol Palam�s-Costa Brava queda congelat. Una hora m�s tard, a les vuit

del vespre, al Teatre de la Gorga, i davant d'una seixantena de socis del Palam�s, va esclatar la not�cia. I els

af icionats que havien anat a escoltar les bondats del projecte, van ser els primers d'assabentar-se que tot

s'havia aturat.La presidenta del Llagostera, Isabel Tarrag�; el president del Palam�s, Joan Pau P�rez, i el director

espor tiu i entrenador del Llagostera, Oriol Alsina, van ser els encarregats de donar les explicacions per tinents.

Al teatre palamos� hi havia els expresidents Emili Caballero, Miquel Aguilar i tamb� Toni Heras, qui aquesta

temporada havia estat candidat a la presid�ncia del deg�. La reuni� informativa va durar molt poc temps,

escassament trenta minuts, perqu� a l'auditori tothom va quedar com el projecte: gla�at. A l'escenari del teatre

qui primer va prendre la paraula va ser Isabel Tarrag� per explicar que Çposposem aquesta fusi� per poder

encarar-la en un futur amb m�s tempsÈ. La presidenta del Llagostera va afegir que Çaix� podrem explicar m�s

detalladament, i amb m�s informaci�, als af icionats del Palam�s i del LlagosteraÈ qu� �s pret�n, perqu� segons

ella Çs�n el m�s impor tantÈ.



Aquest sorprenent pas enrere despr�s d'anunciar dimar ts a la sala de premsa del Nou Estadi un munt de detalls

d'un club que, de moment, no ser�, no enterboleix, va dir Tarrag�, Çl'excelálent relaci� social, econ�mica i

espor tiva entre tots dos clubs, i l'Ajuntament de Palam�sÈ. La presidenta del conjunt del Giron�s va lamentar que

Çprimer de tot ho vol�em explicar als socis i no vol�em sor tir als diaris, per�, dilluns es va girar totÈ.

Per la seva banda, Oriol Alsina, va voler deixar molt clar que all� que havien anunciat com un superprojecte

Çqueda congelatÈ. El t�cnic i director espor tiu del Llagostera va destacar als all� presents que Çsi muntem una

SAE, els que manarem seran els m�xims accionistesÈ. La sensaci� entre molts dels all� presents va ser de

decepci� perqu� se'n va en orris un projecte que podia ser ilálusionant i que, segons va dir Alsina Çen sor t�em

benef iciats tots dos clubs, a m�s a m�s, conver t�em el futbol base en un dels m�s potents del pa�sÈ.

L'entrenador d'Arenys va explicar que Çquan hem sabut tots els impediments jur�dics, i que el Palam�s podria

perdre l'antiguitat, ho hem decidit congelar i encarar-ho, si �s el cas, per am�s endavant i deixar-ho en mans del

socisÈ. Alsina es va mostrar molest per alguns insults dirigits cap a ell i que ha pogut llegir aquests dies a les

xarxes socials: ÇA tots aquells que m'han insultat els puc explicar la idea de projecte que ten�em en ment, em

sap greu que alguns actu�n aix� i que em comparin amb Piterman perqu� segur que ni em coneixenÈ.

La Federaci�, a l'expectativa

Abans que s'anunci�s el pas enrere, i q�estionat per aquest diari sobre la fusi�, el president de la Federaci�

Catalana de futbol, Andreu Subies, havia adm�s que estava al cas del projecte per� que no el volia entrar a

valorar Çf ins que ens expliquin el quan, el com i de quina manera el pensen fer i els nostres serveis jur�dics ho

hagin analitzatÈ. Subies adver tia que hi havia diversos aspectes per estudiar i s'oferia a donar Çassessorament

legalÈ al Palam�s i el Llagostera. El m�xim responsable de la Federaci� Catalana tamb� va dir que la fusi�

hauria de ser validada per la Lliga i per la Federaci� Espanyola abans del 30 de juny. Unes hores m�s tard tot

plegat es va acabar ensorrant pel seu propi pes.
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